
   

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 4. marts. 

Kl. 17.15 – 19.15 Virtuelt 

 

Medlemmer: 
 
 
 
Til stede: 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 

Sarah SB, Sarah elev, LST, MN og HSB, Per, Amir, Fedek, 

Zenia, Manal 

 

Afbud: 

Julie, Amir, Zenia og Manal 

 

Drøftelse: 
 
 1) 
Indskrivning og SBU´s nye 
beslutning,  

Spiremateriale til kommende 0. klasseelever fremlægges på 

mødet. 

Velkomstbreve er delt rundt i spirebørnenes postkasser. Vedlagt 

referatet er dette års skolefodler som også gives til forældrene 

ved opstart.  

QR- kode, film om bh.klasse og SFO. 

SFO og bh klassepersonale besøger børnehaverne på deres 

legepladser. Vi har ligeledes sagt til børnehaverne, at de er 

velkomne i skolegården. 

 

 
 

     

Orientering 
 
2)  
Ny rygelov 

SB skal behandle den nye rygelov og hvad den får af betydning 

på Arenaskolen. 

Sagen i korte træk: Eleverne må ikke ryge i skoletiden, SB skal 

behandle hvilke sanktioner der kan/skal anvendes, hvis reglerne 

overtrædes.  

Skolens indstilling er, at ” rygeloven” behandles som ved andre 

overtrædelser af skolens regler; irettesættelse af lærerne/ledelse, 

inddragelse af forældre, samtale med forældre/elev. SB 

besluttede skolens indstilling  



Drøftelse og beslutningspunkt: 
 
3)  

Skolepulje fra SBU 

Arena = 37.968kr 

 

Sagen kort: 

 I Budget 2021 og frem er der afsat 0,585 mio. kr. årligt til 

materialer, lejrskoler mv. i Greve Kommunes folkeskoler. 

 Midlerne fordeles efter en objektiv model, hvor skolerne får 

en forholdsmæssig andel af puljen opgjort efter elevtal (se 

nedenstående skema). 

 Skolebestyrelsen skal inddrages i beslutningen om, hvordan 

midler anvendes på den enkelte skole. 

  

 Midlerne skal bruges på lejrskoler og materialer. 

Den enkelte skole disponerer selv over pengene indenfor 

formålet. 

På Arena sætter vi stor pris på lejrskole, det giver en mulighed 

for at opleve ” verden” – dertil har det en positiv effekt for 

klassens trivsel. 

Efterslæbet af lejrskoler, under Corona er efterhånden stort. 

Som det ser ud nu, vil alle udskolingsklasser på et tidspunkt 

komme afsted på lejrskole, i løbet af deres skoletid. 

Orientering: 
 
4)  
Corona 

Bordet rundt tilbagemelding ift. hjemmeundervisning, 

nødpasning mm. 

Mange planlægningsmøder, som alle andre steder, er det ikke 

muligt med en langtidsplanlægning. 

 Alle udskolingselever må møde ind en gang ugentligt til fysisk 

undervisning, udendørs, fra uge 11. Online undervisningen vil 

forsætte de andre dage, ved det fysiske fremmøde, vægtes den 

enkelte elev og klassens trivsel. 

Der opfordres til, at alle elever er testet inden de mødes. 

På skoledelen er der mulighed for personalet, at blive testet 2x 

ugentlig. 

Det er alles forventning, at der kommer endnu en ny plan for, 

hvor lidt og hvor meget eleverne må være fysisk på skolen, efter 

påske. 

5) 
Orientering: 
Økonomi 

Intet nyt siden sidst – vi får en bhkl. mindre end forventet, 

konsekvensen er endnu ikke indregnet i budgettet. 

Den endelig økonomi for skolerne, er først klar i løbet af april. 

Vi forventer at bruge de sidste puljepenge, dertil forventer vi at 

vi nok går ud med et lille underskud. Dette er forvaltningen 

orienteret om. 

Vi forventer, at overblikket vil være mere detaljeret ved næste 

SB møde. 

S-klasserne har færre elever til kommende bh.klasse end forrige 

år. 

Vi er i løbende og tæt dialog med skoleforvaltningen, både om 

økonomi og hvordan vi forsætter de faglige indsatser. 



  

6) Orienteringspunkt: 
 
Meddelelser fra 

• A  formanden  

• B  elevrådet  

• C  ledelsen  

• D  de forældrevalgte 

• E  
medarbejderrepræsentan
terne 

A :  

Antimobbestrategi, redigereret af Michael, fremlægges. 

Planen tages med videre til gennemarbejdelse af lærere og 

pædagoger.  

” Fri for mobberi” bruges af SFO og indskoling, samt WOOF et 

8 ugers trivsel forløb, bør også indskrives i strategien. 

 

Michael har skrevet på ” ArenaNyt 2021, forår” Der kan være 

behov for, at andre skriver med.  

Det aftales at afdelingerne vil have mulighed for at byde ind, 

”hvis de har noget på hjertet”.  

Aftales at eleverne også vil have fokus på, at skrive et par linjer 

om ” hjemmeundervisning og tiden tilbage på skolen. 

Nyhedsbrevet skrives sammen med en arbejdsgruppe, bestående 

af Sarah, Michael, Louise og Martin. 

Aftaler arbejdsmøde d. 25.3. kl. 14, Sarah, Martin, Louise, 

Michael  
Husk at præsentere skolebestyrelsen i Arenanyt. 

 

Brug af Ipad i SFO’en. 

Michael er blevet kontaktet af forældre, der spørger ind til, 

muligheden for om klasserne kan skiftes til aktiviteter på 

SFO’en. 

Eks. at der er fast aktiviteter hver dag, og klasserne skiftes til 

aktiviteten. 

 

Spørgsmål om mulighed for at spirene kan få Arenamad? Der 

udtrykkes bekymring for om det kan hindre spontane ture? Vi 

undersøger muligheden. 

 

B.:  

Må lærerne ryge på skolens område? Samme regler som hidtil, 

det må de ikke. 

Må klasserne være sammen socialt, når vi kommer retur? God 

ide, at arrangere ” hygge” i egne smittekæder. 

Hvordan går det med skoleavisen ? – I må meget gerne skrive 

en lille artikel, hvor i skriver om tiden med 

hjemmeundervisning og når I nu skal tilbage. 

 

C:   Rynkebyløbet (https://team-rynkeby.dk/skoleloebet.aspx 

Skolemotions løb, ” Børn løber for børn” 

Eleverne løber sammen d. 4. juni – til fordel for lungesyge 

børn, vi går videre med tilmeldingen. 

 

D:  

https://team-rynkeby.dk/skoleloebet.aspx


E: Forberedelser til Spireperioden er i gang i SFO’en. Vil tage 

ideen om aktiviteter om eftermiddagen med til kollegaerne i 

SFO’en. 

Tak til elevrådsrepræsentanter for 
i dag 

 

  

  

 
 
 
 


